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02.04.2019  
 
 
 
 
 
Deltagere:  
Dennis, Frederik, Anne, Klaus, Bernd, Isabella, Bianca og Patricia  
 
Fraværende:  
Lars (ferie)  
 
Referent:  
Patricia  

 
 
 
1. Valg af ordstyrer 

- Dennis meldte sig som ordstyrer, hvilket resten af bestyrelsen tilsluttede sig.  
 

2. Velkommen til Bo samt Bos beretning  
- Bo vil fremadrettet informere beboerne om øvrige nyheder vedrørende egne 

opgaver.  
 

3. To do listen og arbejdsopgaver vi skal have afsluttet efter Hilbert.  

- To-do-listen blev gennemgået samt etablering af nye opgaver.  
-  Derudover forslog Isabella, at der opsættes brandslukkere omkring de nye 

gasgrill, der vil opsat op tagterrasserne i løbet af foråret/sommeren.  
 

 
4. Generalforsamling  

- Bestyrelsen drøftede de praktiske opgaver i forbindelse med 
generalforsamlingen 2019. Herunder dato, sted, indkaldelse ordstyrer m.v. 

-  
 

5. Årsregnskab 2018, vedligeholdelsesplan, tilstandsrapport samt forslag til 
driftsbudget 2020.  

- Bestyrelsen har fået tilsendt ovenstående dokumenter og blev enige om at 
arrangere et møde med Lejerbo, for at gennemgå ovenstående dokumenter.  

- Evt. ved næste bestyrelsesmøde.  
 

6. Beboerhenvendelser 
- Bestyrelsen forholdte sig til diverse henvendelser fra beboere.  
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7. Hilberts afsked 
- Bestyrelsen drøftede det praktiske omkring Hilberts afsked, der afholdes 

fredag den 12. april kl. 12-14.  
 
 

8. Månedlig orientering til Lejerbo  
- Formanden noterede en række emner, der skal vendes med Lejerboj jf. 

punkt 5.  
 
 

9. Sommerfest for Borgergårdens beboere 
- Bestyrelsen drøftede dato for en sommerfest. Evt. slut august. Dennis forslår 

at lægge arrangementet lørdag den 24. august 2019.  
- Frederik foreslog, at man holder en fest, hvor man skal tilmelde sig, så der 

ikke bliver indkøbt for meget mad.  
- Anne og Dennis meldte sig foreløbigt til at stå for at planlægge 

arrangementet. 
 
 

10. Forslag til næste dagsorden 
- Drøftelse af tilsendte dokumenter med Forretningsføreren fra Lejerbo 
- Budgetter  

 
 

11. Eventuelt. 
- Bestyrelsen drøftede, om der skal etableres et officielt haveudvalg, så der 

ikke kommer for mange kokke. Dette vil forsat være på frivillig basis.  
 

- Bestyrelsen vendte lyset ved annekset, da dette genere en række beboere. 
Der ønskes en lampe med svagt lys og mindre spredning. Den eksisterende 
lampe skal derfor tilpasses.  

 
- Bestyrelsen besluttede af flytte bestyrelsesmøderne til tirsdage i stedet for 

onsdage, da dette passer Patricia, Bianca og Bo bedre. Dennis orienterer 
Solvej.  

 
- Næste bestyrelsesmøde afholdes tirsdag den 30. april 2019 kl. 17:00  

 
- Trappevask. Dennis opfordrede Frederik til at drøfte trappevasken med Bo.  

 
- Bianca oplyser, at elevatoren i nr. 56 er ulækker samt området omkring 

vaskerummet. Hun foreslår bedre vedligeholdelse af smadrede områder.   


